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Protokół nr   4 /2014 

 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku 

Publicznego VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 23 maja 2014 roku 

w sali nr 15 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

 

 

 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji pan Jarosław 

Różański udział wzięli członkowie Komisji Budżetu oraz wójt gminy – Piotr Marciniak, wg 

list obecności stanowiących załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Budżetu o godz. 9:20 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu 

gości oraz członków Komisji stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 3 członków Komisji w składzie: 

1. Jarosław Różański – przewodniczący, 

2. Piotr Kosik – członek, 

3. Marcin Skowroński – członek, 

 

co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Udział gminy w pracach ZIT powiatu aleksandrowskiego. 

3. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

 

 

 

 



Ad.2 

     Wójt poinformował Komisję o przystąpieniu powiatu aleksandrowskiego do prac 

związanych z przygotowaniem wspólnej strategii w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych (ZIT). Polityka terytorialna w oparciu o ZIT kładzie nacisk na współpracę 

samorządów, które wspólnie ustalają cele do osiągnięcia oraz wskazują priorytetowe 

inwestycje do zrealizowania dla swojego regionu. Wójt wskazał Komisji, że w ramach ZIT 

istnieje możliwość przedłużenia ścieżki rowerowej ze Zbrachlina w kierunku Wólnego lub 

odbudowa kolejki wąskotorowej w kierunku Konecka. Zdaniem Komisji lepszym 

rozwiązaniem będzie ubieganie się o kontynuację budowy ścieżki rowerowej w kierunku 

Wólnego.   

 

Ad.5 

Wobec zrealizowanego porządku obrad przewodniczący Komisji Jarosław Różański o godz. 

09:50 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołował:                                                                                     Przewodniczący Komisji: 

Jarosław Różański  

     /Jarosław Różański/ 

 

 


